
Protokół 
z posiedzenia Komisji Budżetu 

w poszerzonym składzie o przewodniczących poszczególnych Komisji 
odbytego w dniu 28 listopada 2024 roku 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 11:20 i trwało do godz. 12:30. 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
- członkowie Komisji Budżetu:  

• Andrzej Szyszyński – Przewodniczący Komisji Budżetu, 

• Tymon Zioła – Z-ca Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

• Paweł Kwieciński – Członek Komisji Budżetu. 
- Przewodniczący pozostałych Komisji stałych: 

• Tymon Zioła – Przewodniczący Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, Praworządności oraz 
Bezpieczeństwa, 

• Albert Stanisławski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, 

• Paweł Kwieciński – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

• Mirosław Stasiak – Przewodniczący Komisji Rozwoju Obszarów Wiejskich oraz Ochrony 
Środowiska. 

- Ewelina Andrzejak – Przewodnicząca Rady Gminy. 
- pozostali radni – 4 osoby 

• Marcin Rosiński, 

• Marcin Janke, 

• Mirosław Sawicki, 

• Robert Soszyński. 
- Dariusz Puchała – Wójt Gminy Stare Miasto, 
- Janusz Frysiak – Z-ca Wójta Gminy Stare Miasto, 
- Jolanta Sobczak – Skarbnik Gminy Stare Miasto, 
- Monika Gromada – Z-ca Skarbnika Gminy Stare Miasto, 
- Damian Majewski – Kierownik Referatu Infrastruktury, Inwestycji i Zamówień Publicznych, 
- Mateusz Staciwa – inspektor UG Stare Miasto, Biuro Rady Gminy. 

   
Komisja Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Gminy zapoznała się z propozycjami zmian 

poszczególnych Komisji do budżetu na 2025 rok, tj. Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji, Komisji Edukacji, Spraw Społecznych, Praworządności oraz Bezpieczeństwa, Komisji Rozwoju 
Obszarów Wiejskich oraz Ochrony Środowiska. 

Komisja po dokonanej analizie i wyjaśnieniach Wójta Gminy Stare Miasto – Pana Dariusza 
Puchały i Kierownika Referatu Infrastruktury, Inwestycji i Zamówień Publicznych – Pana Damiana 
Majewskiego postanowiła nie kierować złożonych propozycji do autopoprawki na 2025 rok.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

Wnioski, które zostały skierowane do Komisji Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Gminy zostały 
zweryfikowane i w większości znajdują się w projekcie budżetu na 2025 rok.  
Pozostałe propozycje takie, jak wykup gruntu przy Szkole Podstawowej im. gen. Józefa Bema w Starym 
Mieście – trwają rozmowy z właścicielami gruntów. Odbyły się dwie rozmowy w ww. sprawie. Na ten 
moment brak środków finansowych. Ustalono, że przygotowanie dokumentacji budowy kanalizacji 
sanitarnej w m. Stare Miasto na ul. Jaśminowej, Kalinowej, Cisowej, Sosnowej, Topolowej  
i Magnoliowej nastąpi w latach 2026-2027. Przebudowa skrzyżowania przy Polo Markecie w Starym 
Mieście i budowa ul. Olchowej – prawdopodobny termin realizacji w latach 2027-2028. Budowa 
oświetlenia ulicznego w m. Lisiec Mały na odcinku ok. 600 m – termin przygotowania dokumentacji 
projektowej to lata 2026-2027.  



Po dyskusji, prowadzący posiedzenie Komisji zaproponował poddanie pod głosowanie wymienionych 
wyżej propozycji, w wyniku czego: 
 
„za” – 5 osób, 
„przeciw” – 0 osób, 
„wstrzymuję się” – 0 osób. 
 
„za” przedstawioną propozycją głosowali: 
Andrzej Szyszyński, Albert Stanisławski, Mirosław Stasiak, Tymon Zioła, Paweł Kwieciński. 
 

Komisja Budżetu oraz Rozwoju i Promocji Gminy po dokonanej szczegółowej analizie 
pozytywnie opiniuje propozycje budżetu na 2025 rok. Komisja zwraca uwagę na dyscyplinę  
w wydatkach bieżących, zwraca również uwagę na rosnące wydatki na oświatę i niewystarczającą 
subwencję.  
 
Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
 
   
                                                                                                     Podpisy członków komisji:  
                                                                                            

/-/ Andrzej Szyszyński 
/-/ Tymon Zioła 
/-/ Paweł Kwieciński 

                                                                                                
 


